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Onderwerp Carnavalsloods

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Cultuur

Portefeuillehouder Verbraak

ln Roosendaal is een loods beschikbaar gesteld aan de Roosendaalse carnavalbouwclubs verenigd in
de Stichting Cabod als bouwlocatie (Kuísel 23) om daar hun carnavalscreaties te kunnen bouwen.
Een prima zaak omdat hiermee de randvoorwaarden om carnavalstradities in leven te houden, ook
naar de toekomst toe, gewaarborgd blijven. We hebben vernomen dat de loods zodanig in trek is dat
deze helemaal in gebruik is en dat is mooi. Anderzijds bereiken ons ook geluiden dat er nog meer
behoefte is aan bouwlocaties. Wij zijn namelijk benaderd door een grote bouwclub uit Wouw "we
zen wir de leste", een bouwclub die ook al jaren de Roosendaalse optocht siert en daar al diverse
eerste plaatsen heeft behaald. Momenteel maken ze nog gebruik van een particuliere loods maar
vanaf komende zomer kunnen ze daar niet meer terecht. Voor hun bouwactíviteiten voor Carnaval
2078 ziin ze dus op zoek naar een andere locatie. Zowel de Roosendaalse Lijst als het CDA zijn van
mening dat de faciliteiten, die met tussenkomst van de gemeente aangeboden worden, beschikbaar
moeten zijn voor bouwclubs uit de gehele gemeente dus niet enkel voor de Roosendaalse
bouwclubs maar ook voor de bouwclubs uít Wouw, Heerle, Nispen, Wouwse Plantage en
Moerstraten. Over de ontstane situatie hebben de fracties van de Roosendaalse Lijst en het CDA een
aantal vragen aan het College. Wij denken overigens dat de verantwoordelijk wethouder onze
mening deelt, getuige het persbericht dat namens hem in 2015 uit is gegaan en waaruit het
volgende citaat komt:

Wethouder Hans Verbroak: 'Carnoval is een feest waor veel inwoners von Roosendaal oan
deelnemen, zowel individueel ols in verenigingsverbond. Praalwogens zijn zo onlosmokelijk met het
cornavolsfeest verbonden, dot we ondersteuning door de gemeente gerechtvoardigd vinden. Want
zowel in cultureel ols economisch opzicht is cornavol een zeer woardevol feest voor onze gemeente.'

De fracties van de Roosendaalse Lijst en het CDA hebben onderstaande vragen:

L. Bent u van mening dat de carnavalstraditie gefaciliteerd moet worden om dit volksfeest in

onze gehele gemeente in stand te kunnen houden? Graag een toelichting.

2. Klopt onze veronderstelling dat de loods volledig bezet is en dat er op korte termijn geen

ruimte ís voor onderdak voor meer bouwclubs? Graag een toelíchting?

3. Bent u bekend met het verzoek voor bouwruimte van de genoemde Wouwse bouwclub?

4. Kunt u inventariseren of er nog meer bouwclubs zijn díe problemen hebben met hu¡svest¡ng

en die met een nieuwe bouwloods geholpen zouden zijn?
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Heeft u een oplossing voor het verzoek van de betreffende bouwclub en zo ja welke? Zo nee

bent u op korte termijn bereid te zoeken naar een oplossing, samen met de bouwclub(s)?

Zoals u weet leeft carnaval ook in de vijf dorpen van onze gemeente. ls het een idee om

specifiek voor de dorpen te werken aan een centrale bouwlocatie waarin plaats is voor

bouwclubs uit de dorpen?

Namens de fracties van de Roosendaalse Lijst en het CDA,

Roosendaalse Lijst, Eric de Regt,

CDA, Robert Breedveld



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

7. De carnavalstraditie is belangrijk voor alle gemeenschappen in de gemeente Roosendaal, in de

stad en in de dorpen. De gemeente ondersteunt en faciliteert deze traditie dan ook op diverse

manieren en wil dit blíjven doen. Hierbij is ook aandacht voor de toenemende druk op bouwclubs

in het vinden van geschikte locaties. De carnavalsloods is bijvoorbeeld ingericht als bouwplaats

voor verschillende verenigingen, verenigd in de stichting CABOD. Daar waar initiatieven

ondernomen worden, ondersteunen wij die graag.

2. De bouwloods is op dit moment met de huidige verenigingen die er gebruik van maken vol bezet.

Er is geen zicht op dat een van de huidige gebruikers de loods op korte termijn zal verlaten.

3. Het verzoek voor bouwruimte van de Wouwse club was niet eerder bekend dan naar aanleiding

van deze vragen.

4. Er zal een overleg gepland worden met CABOD en de bouwclubs, aansluitend op het carnaval

2077.

5. Er is niet een bestaande oplossing voorhanden waarmee de bouwclubs op korte termijn door de

gemeente geholpen zijn. lndien oplossingen mogelijk zijn is de gemeente bereid hier een

faciliterende rol in te spelen.

6. ldeeën en mogelijkheden voor de bouwclubs zijn altijd welkom en de moeite van het

onderzoeken waard. Hiervoor is het gesprek met CABOD en de bouwclubs ook bedoeld.
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